

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTÈRE DES FORETS
ET DE LA FAUNE

CABINET DU MINISTRE



BP 34430 Yaoundé
Tél : 222 22 94 83

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY
AND WILDLIFE

MINISTER'S CABINET

COMMUNIQUE RADIO PRESSE

A la demande des Opérateurs Economiques du secteur privé et des Organisations de la Société Civile impliqués dans la gestion des ressources forestières, il s'est tenu, sous l'égide du Ministère des Forêts et de la Faune, le mardi 18 mai 2021 dans la salle de formation du Pool Technique SIGIF de Nkolbisson, un atelier de sensibilisation et d'imprégnation des fonctionnalités du Système Informatique de Gestion des

Informations Forestières de seconde génération en abrégé SIGIF 2.

Pendant ledit atelier, des démonstrations ont été faites à l'issue desquelles les participants ont manifesté leur satisfaction quant à la fiabilité de l'instrument et sa capacité à générer l'ensemble des documents requis pour mener les activités d'exploitation forestière au Cameroun, à savoir : les Certificats et Permis Annuels d'Exploitation et les documents sécurisés.

Le Ministre a saisi cette occasion pour saluer l'excellente coopération avec les partenaires techniques et financiers qui a permis d'aboutir à l'opérationnalisation effective de ce système qui consacre la dématérialisation des procédures en matière forestière et au perfectionnement duquel il entend continuer de s'employer.

Yaoundé, le 19 MAI 2021

Le Ministre des Forêts et de la Faune

Jules Doret NDONGO

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix –Travail - Patrie

MINISTERE DES FORETS
ET DE LA FAUNE

SECRETARIAT GENERAL

CELLULE DE COMMUNICATION



BP 34430

Yaoundé

Tél: 22 23 92 27

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace –Work – Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY
AND WILDLIFE

SECRETARIAT GENERAL

COMMUNICATION UNIT

19 MAI 2021

PRESS RELEASE

At the request of Economic Operators from the private sector and Civil Society Organizations involved in the management of forestry resources, a training workshop to raise awareness and exhibit the functionalities of the Computerized System for the Management of the Second Generation Forestry Information, with its acronym SIGIF 2, was organised under the auspices of the Ministry of Forestry and

Wildlife, on Tuesday May 18, 2021 in the training centre of the SIGIF Technical Unit in Nkolbisson,

During the workshop, power point presentations were displayed, at the end of which, participants expressed their satisfaction with the reliability of the instrument and its ability to generate all the documents required to carry out logging activities in Cameroon, namely: Certificates, Annual Operating Permits and secured documents.

The Minister availed himself of this opportunity to acknowledge the excellent cooperation with technical and financial partners which has led to the effective operationalization of this system which devotes the dematerialization of procedures in forestry matters and on the improvement of which he intends to continue working.

